
Zápisnica 
zo zasadnutia Komisie športu a kultúry pri Mestskom zastupiteľstve v 

Banskej Štiavnici, konaného dňa 8.4.2024, o 13.30 hod. 
 
 
 
Prítomní členovia: predseda Ľubomír Barák, členovia: PaedDr. Róbert Petro, Mgr. Mária 

Petrová, Mgr. Ján Kružlic, Ing. Peter Zorvan, PhD.  

Neprítomní členovia: podpredseda Mgr. Lukáš Pellegrini, Monika Maruniaková  

Prizvaný hosť:    Ing. Aurélia Bachoríková – riaditeľka OOCR Región Banská Štiavnica 
  
Program:   1. Otvorenie rokovania. 

2. Prizvaný hosť, riaditeľka OOCR Región Banská Štiavnica, Ing. Aurélia Bachoríková – 
predstavenie plánovaných akcii, projektov, vízie na rok 2024.  
3. Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Banská Štiavnica Č. ..../2024. ÚPN mesta 
Banská Štiavnica. Zmeny a doplnky č. 10, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 2/2006 
o záväzných častiach ÚPN mesta Banská Štiavnica. 
4. ZÁVÄZNÁ ČASŤ ZMENY A DOPLNKY Č. 10 ÚPN MESTA BANSKÁ ŠTIAVNICA. 
5. Diskusia. 
6. Rôzne. 
7. Zaver. 

 
1. Otvorenie: 
Predseda KŠaK, p. Ľubomír Barák, privítal prítomných na zasadnutí, oboznámil ich s programom. Predstavil 
Komisii nového člena, Ing. Petra Zorvana, PhD, riaditeľa SBM.  
 
2. Zasadania KŠaM sa zúčastnila aj riaditeľka OOCR Región Banská Štiavnica, Ing. Aurélia Bachoríková:  
- Predstavenie cieľov OOCR: turizmus a popularizácia BŠ; snaha o distribúciu návštevníkov aj do okolitých 
častí mesta a regiónov; realizácia projektov, ktoré doslova vytláčajú turistov aj do okolia BS. 
- Ministerstvo cest. ruchu a športu bohužiaľ vníma výrobu tlačovín negatívne. 
- 3 oblasti, ktoré treba riešiť: 1. zmeniť postoj v parkovacej politike, čiže ukázať a navigovať turistov, kde sa 
parkovať dá a nie tam, kde sa nedá.  
    2. zabezpečiť základné potreby (toalety) pri parkoviskách, tajchoch... 
    3. viac skultúrniť mesto – výsadba, banícke symboly...  
 
J. Kružlic: Nebijú sa akcie v súkromných podnikoch s akciami v meste?  
A. Bachoríková: Nie všetky podniky sú členmi OOCR, ale robia dosť špecifické akcie, aj keď menšie, ktoré 
garantujú kvalitu a službu a dopomáhajú k fungovaniu hotelov a podnikov v meste.  
Ďalej podotkla A. Bachoríková, že by bola rada súčasťou Komisie a zúčastňovala sa na zasadaniach.  
 
3. Prerokovanie: Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Banská Štiavnica Č. ..../2024. ÚPN mesta Banská 
Štiavnica. Zmeny a doplnky č. 10, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 2/2006 o záväzných častiach ÚPN mesta 
Banská Štiavnica: 
KŠaM berie na vedomie. 

4. Prerokovanie: ZÁVÄZNÁ ČASŤ ZMENY A DOPLNKY Č. 10 ÚPN MESTA BANSKÁ ŠTIAVNICA: 

KŠaM berie na vedomie. 



5. Diskusia:  

P. Zorvan: 

- Expozície, ktoré nefungovali, musia začať fungovať v normálnom režime.  

- Banské múzeum v prírode – sprístupniť aj spodný areál. Tento rok oslavuje 50te výročie vzniku.  

- Rozbehnúť/znovuobnoviť súťaže: Kollárova Štiavnica, My sa nevieme sťažovať nahlas... 

- Otvoriť depozit minerálov (cca 3000 ks).  

- Obnoviť spoluprácu – Festival peknej hudby. 

 

6. Rôzne: 

Členovia komisie: Dreviny okolo Nového zámku treba orezať kvôli výhľadu na mesto. 

Komisia sa zaoberala aj momentálnym stavom Mestskej plavárne a Kultúrneho domu na Štefultove.   

Členovia Komisie by radi vedeli, či je plnohodnotná spolupráca prenajímateľa Amfiteátra s Oddelením 

KŠaMK.  

7. Záver:  
Predseda KŠaK poďakoval prítomným za účasť. Najbližšie zasadanie KŠaK sa bude konať priamo na 
Atletickom štadióne spolu s Dušanom Vahlandtom, pracovníkom Odd. Výstavby, ÚP a ŽP. 
 
Z pripomienok komisie podávame návrh na nasledujúce uznesenia: 
Uznesenie č. 1: Komisia športu a kultúry berie na vedomie Všeobecne záväzné nariadenie Mesta Banská 

Štiavnica Č. ..../2024. ÚPN mesta Banská Štiavnica. Zmeny a doplnky č. 10, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 

2/2006 o záväzných častiach ÚPN mesta Banská Štiavnica. 

Uznesenie č. 2: Komisia športu a kultúry berie na vedomie ZÁVÄZNÁ ČASŤ ZMENY A DOPLNKY Č. 10 ÚPN 
MESTA BANSKÁ ŠTIAVNICA. 
 
 
 
 
 
V Banskej Štiavnici, dňa 9.4.2024 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: RNDr. Viktória Michalská 

 
 
 
 
 
Ľubomír Barák 

     Predseda komisie 
 


